
Zápis z jednání Komise pro rozhodčí dne 08.02.2024 
(návrh pro jednání předsednictva ČMKU) 

 
Přítomni:   M. Václavík, V. Tichá, K. Frank, K. Vaníčková, Z. Jílková 
 
Kontrola zápisu z minulého jednání 
 
ad 9) z min. jednání Stížnosti na posuzování rozhodčího T. K. 

 Rozhodčí je pozván na dnešní jednání.  

 
1) Žádosti o rozšíření aprobací 

Veronika Šiklová – italský chrtík – podléhá schválení 2. klubu 

Ing. Vladimír Hutěčka – sibiřský husky, samojed, shiba – podléhá schválení 2. klubu 

Jan Zdařil – pražský krysařík, ruský toy a čivava – podléhá schválení 2. klubů 

KR doporučuje ke schválení. 

2) Žádost o rozšíření v rámci FCI skupiny 

  Rozhodčí žádají o rozšíření v rámci FCI skupin  

 Jakub Kadlec – FCI X 

 Tomáš Kučera – FCI X 

 Rozhodčí zároveň žádá o udělení výjimky - prominutí hospitace u následujících plemen: azavak, 

polský chrt, maďarský chrt, sloughi a španělský galgo z důvodu málopočetnosti plemen a nízké účasti na 

výstavách 

 KR doporučuje obě výše uvedené žádosti o rozšiřování na FCI skupinu X ke schválení. V případě 

plemene polský chrt KR doporučuje výjimku, a to složení teoretické zkoušky bez hospitace. 

 

3)  Žádosti rozhodčích o přijetí do seznamu mezinárodních rozhodčí 

 Mgr. Jana Müllerová – podmínky splněny 

KR doporučuje ke schválení. 

 

4) Žádost o snížení počtu jedinců k hospitacím 

 Rozhodčí MVDr. K. Požár žádá KR o snížení počtu jedinců k hospitacím na plemena anglický toy, 

manchester teriér a patterdale teriér z důvodu nízkého výskytu na výstavách. 

  Vzhledem k tomu, že jedná o zkušenou rozhodčí, KR doporučuje i snížení počtu hospitací a 

to na jednu hospitaci. 



5) Podnět týkající se plemene karelský medvědí pes 

 KR obdržela podnět týkající se posuzování plemene karelský medvědí pes konkrétně hodnocení 

barvy oka.   

KR konstatovala, že rozhodčí je povinen posuzovat podle standardu plemene.  

 

6) Žádost rozhodčí M. Dočekalové 

Rozhodčí M. Dočekalová neposuzovala 5 let a žádá KR o přezkoušení.  

 KR doporučuje na webové stránky ČMKU vyvěsit informaci o možnosti přihlášení se na přezkoušení 

rozhodčích, kteří 5 let neposuzovali. 

 

7) Žádost rozhodčí K. Vaníčkové 

 Rozhodčí žádá o prominutí hospitací na plemena jihoruský ovčák, katalánský ovčák kuvasz a 

komondor z důvodu nízké/žádné účasti plemen na výstavách.  

KR doporučuje ke schválení. 

 

8) Vstupní testy pro adepty na funkci rozhodčích 

 Vzhledem k naplánovaným změnám v řádech ČMKU a FCI KR doporučuje zvážení termínu vstupních 

zkoušek. 

 

9) Školení pro posuzování soutěže Junior handling (JH) 

 KR konstatovala, že s ohledem na plánované změny by se školení rozhodčích pro posuzování JH 

mohlo uskutečnit před koncem poloviny tohoto roku. 

  

Zápis podléhá schválení P ČMKU.     Zapsala: Nováková 


